
DAGSORDEN 
 

Bestyrelsesmøde Børnehuset 
 
11.02.2025 
17:00 – 19:00 
 
 
 
 

17:00 – 17:20 Siden sidst 
 
Børnetal 
Vi kigger ind i en fortsat høj tilgang af børn, hvilket 
betyder at vi forventer det samme antal børn som i 
2024. Vi har haft nogle ekstra hænder i huset i perioden 
november-marts, og disse tager afsted igen når 
børnetallet til april når skolebørnene tager afsted.  
 
Ledelsesstruktur pt.  
Krie er blevet overordnet leder for et ekstra område i 
kommunen. Det betyder, at hun ikke længere deltager i 
bestyrelsesmøder. Anitta er pt. Afdelingsleder i Ulveskov 
også indtil 1.april. Herefter er det Louise fra Børnehuset 
der overtager ledelsen i Ulveskov. 
 
Portræt fotografering 3.+4.juni 
Dette er også skrevet ind i årshjulet, som er lagt på 
Aula.  
 
Pædagogisk dag 25.april 
Det overordnet tema er Børnesyn. Herunder vil vi gå i 
dybden med natur, udeliv og science, som er et af 
læreplanstemaerne. Da dette er en fredag, vil der blive 
oprettet en ferieanmodning på Aula, hvor forældre skal 
melde ind hvis deres børn holder fri, da vi sætter 
vikarer ind efter antal tilmeldte børn. 
 
Bedsteforældre dag 13.+20.juni 
Vi har i personalegruppen besluttet at prøve et nyt 
koncept. Vi vil dele arrangementet op i to dage, så tre 
stuer har besøg og de resterende stuer er på tur imens, 
og omvendt den anden dag. Vi håber at dette kan 
skabe mere ro for alle på dagen. 
 

 

17:20 – 18:00 Forældremøde  
 
Aula og læreplanstemaer 
Der vil fortsat være en gennemgang af Aula som 
kommunikationsplan.  
Der vil også blive lavet en gennemgang af vores 
pædagogiske grundlag og hvad det vil sige når vi 
arbejder med læreplanstemaer.  

 



Vi håber at Svanen vil give et oplæg ift. hvad det vil 
sige at være en del af Svanen og hvorfor det er vigtigt, 
at støtte op herom.  
 
Valg til bestyrelsen 
3 medlemmer træder ud af bestyrelsen, da deres børn 
skal videre i skole.  
 
Der skal derfor vælges 3-4 nye medlemmer til 
bestyrelsen. 
Der vil inden forældremødet komme en liste op ude ved 
hoveddøren, hvor man kan skrive sig på, hvis man 
ønsker at stille op til bestyrelsen. 
 
  

18:00 – 18:50 Drøftelse 
 
Overgangen til skolen 
 
Overgange internt i huset 
 
Hvordan oplever I som forældre de overgange jeres 
børn gennemgår? 
 
Er der noget I som forældre ønsker vi er 
opmærksomme på i overgangen? 
 
Vi tager snakken ud fra de pædagogiske principper 
omkring overgange i dagtilbud. 
 
Bestyrelsens input 
Forældrene i bestyrelsen oplever generelt at 
overgangene i huset fungerer godt. 
Der er tilfredshed med opstartssamtaler og at vi er 
begyndt at efterspørge overleveringsmateriale fra 
dagpleje og vuggestue. 
Relations grupperne på tværs af den kommende 
førskolegruppe virker som et godt koncept til at styrke 
relationerne på tværs af årgangen. 
Det er dejligt at vi tager godt imod dagplejere og 
vuggestuer der kommer på besøg for at styrke børnene 
opstart i børnehave.  
Informationen til opstartssamtalen var fin og passende.  
Vi skal være opmærksom på når det er 
førstegangsforældre – få sagt højt ift. hvordan 
kommunikationen foregår i dagligdagen. Hvornår man 
kan forvente at snakke med en voksen og hvornår vi 
skriver over Aula.  
Vi skal fortsat have fokus på legen op til skolestart og 
ikke så meget på skole relateret opgaver.  
 
Forældrebestyrelsen kom frem til følgende to 
principper, som vi fortsat vil arbejde ud fra i 
Børnehuset; 
 
’Forældrebestyrelsen ønsker at der arbejdes med en 
glidende overgang med fokus på at skabe tryghed i 

 



overgangen til førskolegruppen med fokus på at 
etablere relationer på tværs af årgangen’.  
’Forældrebestyrelsen ønsker at børnehaven har fokus 
på at skabe en tryg overgang til skole igennem et 
styrket samarbejde med skolerne’. 
 

18:50– 19:00 Næste møde og evt. 
 
Næste møde; dato findes når den nye 
bestyrelse er på plads slut april. 
 
Anitta laver et skriv ud på Aula omkring hvad der er 
blevet snakket om på mødet i dag. Herunder en 
reminder om at garderoberne skal tømmes og lågen 
skal være åben, hvis man vil have rummet gjort rent.  
 
Der er et ønske om at vores Børnehus-sang kommer på 
Aula, så forældrene kan synge med derhjemme. Dette 
sørger Anitta for bliver gjort.   

 

 


